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KPFR § 12  

Information från verksamheten 

Nybyggnation pågår och verkar gå enligt plan, inflyttning och flytt mellan 

avdelningar kommer att ske i februari. Marcus Kock avslutar sin tjänst som 

t.f äldreomsorgschef och Marie van Geffen Blomberg tar över uppdraget.  

Ett specialteam kommer att tas fram under 2023 i Vansbro kommun, för att 

arbeta med målgruppen demens samt personer med särskilda behov och 

psykisk ohälsa.  

 

Vårdcentralen jobbar med ett nytt flöde från och med februari, där man 

jobbar med dag 0–23. Förhoppningsvis ger detta ett snabbare flöde inom 

vården så att man kan erbjuda en tid för besök snabbare.  
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KPFR § 13  

Dialog kring kommande mötesstruktur för god och nära 
vård 

Frida Hellberg meddelar att kommunen och primärvården träffas regelbundet 

med ambulans och psykiatri. Tanken är att alla ska ha god koll på vad god 

och nära vård är oavsett vart man arbetar i kommunen. Man vill också slå 

samman patientrådet med KPFVR för att få ett mer gemensamt arbete och 

kunna fånga in hela den nära goda vården.  

Rådet finner detta som en fördel. Föreslagen mötestid är klockan 17, där man 

önskar att representarter för psykisk ohälsa, utrikes födda och barn och unga 

även är med. Frida tar med sig förlsaget till patientrådets nästa möte.  



 

Protokoll Sida 5 (5) 

2022-12-15  

   

Kommunala pensionärs- och 
funktionsvariationsrådet 

  

   

 

 

Justerande   Utdragsbestyrkande 

    

 

KPFR § 14   

Övriga frågor  

Demensboende saknas, det kommer bli 14 färre platser för demensboende 

efter omflyttningen. Inget svar om lösning har getts.  

-Ordförande meddelar att Söderåsens demensboende kommer att flyttas 

under 2024 och ingenting kommer att ske under 2023. År 2024 kommer det 

att vara färre lägenheter och det kommer att vara två avdelningar kvar på 

Söderåsen och en ny plan kommer att utformas för att flytta även dessa 

avdelningar.  

 

Hur ser det ut med platser på särskilt boende? 

-Just nu är det fullt överallt. Det arbetas för att frigöra platser. 

 

Hemtjänst index är ett projekt som är initierat av SPF seniorerna i hela 

Sverige, första uppföljningen är gjord. Vansbro ligger på plats 128 för 2022 

av alla Sveriges kommuner. Hur ställer sig kommunen till detta? För att få ta 

del av uppgifterna kan man köpa in sig i indexet för att följa utvecklingen. 

Rådet har en önskan om att detta tas med till nästa möte för att svara på hur 

kommunen ställer sig till resultaten. Hur tänker kommunen göra med 

hemtjänstindex? 

-Ordförande meddelar att hon tar med sig frågan och att denna fråga lyfts vid 

nästa möte.  
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